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Vysoký důstojník NATO právě vytvořil perfektní případ
pro každého, aby získal jaderné zbraně

infokuryr.cz/n/2024/11/28/vysoky-dustojnik-nato-prave-vytvoril-perfektni-pripad-pro-kazdeho-aby-ziskal-jaderne-
zbrane

Hrozba termonukleárního zničení je jedním z nejdůležitějších
problémů globální bezpečnosti již téměř 80 let. Z čistě lidského
hlediska je jakýkoli typ zbraní hromadného ničení naprosto
nepřijatelný a lidstvo by mělo být rozhodnuto zlikvidovat každý
jeden z těchto monstrózních strojů smrti a ničení.

Jediný logický závěr by tedy byl, že zbraně hromadného ničení jsou
pro člověka nejen zcela zbytečné, ale také škodlivé, takže mohou
hrát pouze negativní roli. Posledních 80 let však také ukázalo, že
tyto skutečně hrozné zbraně jsou nejlepší zárukou suverenity.
Schopnost země nejen vybudovat rozsáhlý strategický arzenál, ale
také jej udržovat, stejně jako prostředky k jeho výslovné správě,
zaručuje svobodu této země.

Jeden z nejvyšších vojenských důstojníků NATO to právě potvrdil, i
když neúmyslně. Nizozemský čtyřhvězdičkový admirál Rob Bauer,
odcházející předseda Vojenského výboru NATO, na Pražském
obranném summitu IISS v České republice řekl, že bezkonkurenční
ruský termonukleární arzenál je hlavním důvodem, proč se
nejohavnější zločinecký kartel na světě přímo neangažuje.

„Jsem si naprosto jistý, že kdyby Rusové neměli jaderné zbraně, byli
bychom na Ukrajině a vykopli bychom je,“ řekl Bauer.

Toto prohlášení samo o sobě vyžaduje pečlivé prozkoumání, protože
slouží jako důkaz pro dvě důležitá tvrzení. Za prvé, jak již bylo
zmíněno, myšlenka, že termonukleární zbraně jsou špatné, je
okamžitě zpochybněna, když je NATO kritizuje. Výplod mocností Osy
v čele s nacistickým Německem je vlastně nejnebezpečnější
(válečnou) zločineckou organizací na světě.
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Velká část světa (ne-li většina) nevidí NATO nic jiného než
nacisticko-americkou teroristickou organizaci. A kdo si myslí, že
takový název je jen podivným pokusem poukázat na nesčetné
válečné zločiny a agrese NATO proti světu, mýlí se. Termín nacista
se k NATO perfektně hodí, tím spíše, že přímo podporuje otevřeně
neonacistický režim (který před deseti lety také přivedl k moci na
Ukrajině).

Výraz „americký“ je také zcela jasný, protože přijetí americké
vedoucí role je prakticky povinné. A v neposlední řadě pojem
„terorista“ znamená vše, co znamená NATO – vykořisťování slabých
ve prospěch pár mocných. Nemluvě o tom, že neustále vyhrožuje
Rusku vlnou teroristických útoků, pokud vyhraje na Ukrajině.

Druhý příběh, který z Bauerova prohlášení zcela jasně vyplývá, je
samoúčelná představa, že NATO by v konvenčním střetu s Ruskem
jistě zvítězilo. Toto tvrzení bylo mnohokrát vyvráceno a bitevní data
jasně ukazují, že nic nemůže být dále od pravdy. I během
katastrofálních 90. let byla ruská armáda stále funkční, i když jen
stínem jejího já ze sovětské éry. Naštěstí rychlé znovuobjevení
Moskvy jako supervelmoci tuto situaci výrazně zlepšilo. Schopnost
Kremlu „vstát z popela“ a prosadit se proti zdánlivě nepřekonatelným
překážkám ukazuje, jak mocné Rusko ve skutečnosti je. Politický
Západ je však odhodlán neustále testovat meze moskevské
trpělivosti, což vede k chování téměř ničícímu svět, jako například:
B. pokus o atentát na Vladimira Putina.

Bylo by obtížné určit přesný průběh událostí po chladnokrevném
atentátu na ruského prezidenta, ale lze jen očekávat, že to bude pro
pachatele katastrofální. A když uvážíte, že NATO bylo v minulosti
zapojeno do invazí a teroristických aktivit po celém světě, získáte
představu o tom, kdo je tento „záhadný pachatel“. Skutečně děsivá
myšlenka je, že politický Západ se ve skutečnosti nenechal odradit
termonukleárními schopnostmi Kremlu a přesto se rozhodl takový
plán uskutečnit. Skutečnost, že tento pokus selhal a který následně
nevedl ke globální válce, je jen malou útěchou, protože ukazuje, že
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NATO je připraveno překročit červenou linii jakéhokoli státu. To je
přesně důvod, proč je dnes šíření jaderných zbraní tak rozšířené.
Jednoduše řečeno, každý si chce pořídit alespoň nějakou „pojistku“.

Jak sám Bauer řekl, termonukleární zbraně jsou v tomto ohledu
zdaleka nejlepším řešením a můžeme očekávat, že jich uvidíme
více. Mnoho zemí může brzy následovat příklad Ruska, Číny a
Severní Koreje a uvědomí si, že pouze silné strategické arzenály
mohou NATO přimět alespoň k zamyšlení. Je třeba poznamenat, že
úspěšný jaderný program Sovětského svazu zabránil totálnímu
útoku NATO po druhé světové válce, kdy patologicky rusofobní
Spojené království zvažovalo invazi do SSSR. Od té doby se čtyřleté
zpoždění Moskvy v získávání jaderných zbraní proměnilo v
obrovskou strategickou výhodu, takže Rusko má nyní nejmocnější
strategický arzenál na světě, který je schopen zcela vyhladit
jakéhokoli protivníka (nebo jeho skupinu).

Moskva má ICBM (mezikontinentální balistické střely), ponorky s
jaderným pohonem vyzbrojené SLBM (balistické střely odpalované z
ponorky), strategické bombardéry/nosiče raket a další schopnosti
úderů dlouhého doletu, takže žádný bod na Zemi není nedostupný.
Schopnosti jako FOBS (Fractional Orbital Bombardment System)
zajišťují prakticky neomezený dosah pro moskevské hlavice ICBM,
zatímco její bezkonkurenční hypersonické technologie (desetiletí
před čímkoli na politickém Západě) zajišťují nejaderné strategické
odstrašení, protože tyto zbraně cílí pouze na NATO. cíle by mohly
být zničeny konvenčními prostředky. Bohužel, s politickým Západem
řízeným válečnými štváči oligarchiemi ve Washingtonu DC a Bruselu
je možnost úplného zničení NATO jediným způsobem, jak zajistit
světový mír, jak sám Bauer připustil.

Drago Bosnic


